


 

JEG	  HAR	  ALDRIG	  LÆRT	  AT	  MALE...	  

Men	  der	  er	  så	  meget	  jeg	  ikke	  har	  lært.	  Så	  også	  
her	  føler	  jeg	  mig	  lidt	  som	  humlebien	  -‐	  der	  er	  jo	  
heller	  ingen	  der	  har	  fortalt	  den,	  at	  den	  ikke	  kan	  
flyve,	  vel?	  

Jeg	  elsker	  farver,	  kontraster,	  strukturer...	  Lærred	  
og	  pensel	  er	  en	  god	  måde	  at	  udtrykke	  følelser,	  
håb	  og	  drømme	  på.	  Allerhelst	  skal	  man	  kunne	  
finde	  nye	  ting	  i	  et	  maleri	  hver	  gang	  man	  kikker.	  
Når	  lyset	  falder	  anderledes,	  når	  man	  ser	  
maleriet	  fra	  en	  anden	  vinkel	  -‐	  eller	  når	  man	  bare	  
opdager	  en	  detalje	  man	  ikke	  har	  set	  før.	  

Det	  man	  ser	  på	  påvirker	  humør	  og	  sjæl	  -‐	  og	  vi	  
påvirkes	  forskelligt.	  Jeg	  vil	  gerne	  bringe	  en	  lille	  
smule	  mere	  glæde	  ind	  i	  beskuerens	  liv...	  

 


